

Hi everyone! My name is Zeena, and I'm in my fourth year of International Development Studies. Over the past year, I've had the privilege of serving as SSMU VP Internal, an experience that has given me invaluable insight into SSMU, the McGill student community, and the human side of student governance. I truly believe that the VP Internal role is essential to fostering a strong, connected, and vibrant campus environment.

If re-elected, I will build on the work I started this year by:

- Continuing to revitalize SSMU's legacy events – Bringing back Four Floors, Faculty Olympics and other beloved traditions in closer collaboration with Faculty Associations, student services, and societies.
- Strengthening committee planning and execution – Placing a stronger focus on the structure and impact of committees, especially the First Year Council, to ensure meaningful student engagement.
- Enhancing SSMU's presence on campus – Through clearer, more accessible communication and engaging events, I want to reinforce SSMU's identity as a student-led organization that serves, connects, and represents you.

I'm passionate about creating an inclusive, lively, and well-connected campus experience. Given the opportunity to serve as VP Internal for another year, I know I can take what I've learned and make SSMU's student life even stronger.

---

Salut tout le monde !

Je m'appelle Zeena et je suis en quatrième année d'études en développement international.

Au cours de l'année passée, j'ai eu le privilège d'occuper le poste de VP interne du SSMU, une expérience qui m'a apporté une précieuse compréhension du SSMU, de la communauté étudiante de McGill et du côté humain de la gouvernance étudiante. Je suis convaincue que le rôle de VP interne est essentiel pour favoriser un campus dynamique, connecté et engagé.

Si je suis réélue, je poursuivrai le travail que j'ai entamé cette année en :

- Continuant à revitaliser les événements emblématiques du SSMU – Faire revivre *Four Floors*, les *Faculty Olympics* et d'autres traditions appréciées, en collaboration étroite avec les associations facultaires, les services étudiants et les sociétés.
- Renforçant la planification et l'exécution des comités – Mettre un accent particulier sur la structure et l'impact des comités, notamment le *First Year Council*, afin d'assurer une implication étudiante significative.
- Améliorant la présence du SSMU sur le campus – Grâce à une communication plus claire et accessible ainsi qu'à des événements engageants, je veux renforcer l'identité du SSMU en tant qu'organisation dirigée par les étudiants, au service des étudiants.

Je suis passionnée par la création d'un campus inclusif, dynamique et bien connecté. Si j'ai l'opportunité de servir en tant que VP interne pour une autre année, je suis convaincue que je pourrai mettre à profit mon expérience pour rendre la vie étudiante du SSMU encore plus forte !